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- Jako cz onek rady nadzorczej 
nie wiedzia em o zobowi zaniach 
za miniony rok, które s  nieuregu-
lowane

15 grud-
nia na posiedzeniu rady nadzorczej 
spyta em prezesa Drogiego, czy 
wszystkie zobowi zania realizo-
wane s  na bie co i czy jakie  
faktury nie zosta y wystawione? 
Otrzyma em odpowied , e nie ma 
adnych zaleg o ci.

- Dzi  restauracja jest zamkni -
ta i nie by o mo liwo ci sprawdze-
nia, czy jest w stanie uzyskiwa  
zyski Przez 
dwa miesi ce wygenerowa a 90 
tys. strat, ale w tej kwocie s  wy-
datki na obs ug  kredytu. Ta restau-
racja generowa a straty równie  
przed rozbudow .

- eby co  zmieni , najpierw 
trzeba zainwestowa

To s  
dobre inwestycje.

- Na dzi  mamy milion z otych 
niedop aty i nast pne 250 tys. si  
kroi. Czy jest konieczno  prze-
znaczania rodków na te zadania 
inwestycyjne? 

- Ta mroczna chmura jest nie-
stety coraz wi ksza
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- Gdzie b d  mog y zatrzymy-
wa  si  w Ostrzeszowie autobusy 
i czy w ogóle znajdzie si  prze-
wo nik, który b dzie wozi  nasz  
m odzie  w tamtym kierunku?

Czy s  podejmowane 
jakie  kroki, by nie znikn  dowóz 
ludzi do Ostrzeszowa? Gdzie ta 
nasza m odzie , ale tak e osoby 
doros e, korzystaj ce z transpor-
tu publicznego, b d  wysiada ? 
Jako  cichaczem d y si  do 
sprzedania tego dworca. My, jako 
dwutysi czne miasto remontujemy 

dworzec w Grabowie, a 15-tysi cz-
na stolica powiatu, gdzie zje d a 
m odzie  ze wszystkich gmin, traci 
dworzec i w tym kierunku nic nie 
robi. Ostrzeszów yje, kiedy m o-
dzie  je dzi do szkó . Dzi  tego 
nie ma, ale okres pandemii minie. 
Czy nie powinni my podejmowa  
stara  o miejsce dla autobusów 
w Ostrzeszowie, bo to dotyczy 
równie  naszych mieszka ców? 

- Jest to sytuacja rzeczywi-
cie niepokoj ca

Zak ad PKS 
Ostrów Wlkp. jest w likwidacji. Jak 
wiemy, dowozi on nasz  m odzie  
do Ostrzeszowa, ale tak e do szkó  
w Ostrowie. B d  prosi  prezesa 
o szczegó owe informacje, eby 
wiedzie , co nas czeka od nowego 
roku szkolnego. 
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